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Zápis č.13/2020 ze dne 6.2. 2020 
 
Přítomni: Ivan Belko, Jakub Novák, Zuzana Dubová, Jiří Sýkora  
 
Omluveni: 
 
Nepřítomni: Stanislava Provazníková, Andrea Jurková 
 
Program: 
 
Byly řešeny body, kterými se OV v současné době zabývá: 
 

• Dětské hřiště – jedná se o charakteru prvků. OV dostal kontakt na firmu Bonita, 
která má v nabídce dětské a  fitness prvky. Příští týden nás navštíví obchodní 
zástupce, který poskytne doporučení s vizualizací, která bude předána MÚ ke 
schválení. – viz. bod Jarní brigáda 

• Oprava obecního domu– p. Škopán zpracovává veřejnou soutěž, do které bude 
zahrnuta oprava obecního domu. Soutěž by měla být vyhlášena v prvním kvartálu 
2020. – nemáme stále info o termínu 

• Dopravní značení KONEC PRŮMYSLOVÉ ZÓNY– dle vyjádření MÚ bude cedule 
opravena, nicméně bylo zamítnuto cizojazyčné značení – proběhla výměna 

• Požadavek na opravu silnic – MÚ podala žádost na opravu komunikace Jažlůvská. 
- trvá 
 

• Umístění radaru – dle vyjádření MÚ je umístění radarů finančně náročné, a proto by 
se obec Jažlovice musela finančně podílet. Bude podán návrh, kde je možné radary 
umístit. Poté se bude řešit, zda je umístění možné dle finančních nároků. 

 

• Zrcadla u silnice - občané navrhli umístění zrcadel v ulici Zděbradská u nájezdu 
z ulice U Dálnice. Pan Svoboda z MÚ řeší umístění zrcadel – žádost byla podána pí. 
Dubovou. Čeká se na vyjádření p. Svobody. 

• Odbahnění rybníka - žádost na odbahnění rybníka je nyní na investicích MÚ Říčany 
( žádost již prošla přes odbor správy majetku, odbor technické správy a pan 
starosta jí také podepsal). Dle vyjádření paní Jurkové byla dána priorita na radě 
MÚ Říčany. (odbahnění, odtok) - byla provedena prohlídka paní Šlitrovou, která 
byla informována o aktuální situaci. Bude se s ní též řešit postup likvidace 
sedimentu. Pan Novák projedná s rybářským svazem výlov ryb. 

• Autobusová zastávka U Dálnice– níže vyjádření MÚ Říčany: obdrželi jsme kladné 
vyjádření KSÚS s umístěním zastávky (dle návrhu OTS – viz příloha) a žádost o 
stanovení místní úpravy silničního provozu byla zaslána na OSAD. Vzhledem k 
tomu, že se opět jedná o krajskou komunikaci měl by OSAD zajistit veškerá 
potřebná vyjádření. Lze předpokládat, že si OSAD vyžádá zpracování projektové 
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dokumentace. – OSAD řeší bez projektové dokumentace. Pí. Jurková prověří termín 
realizace. – čeká se na vyjádření OSAD. 

• Nákup vybavení obecního domu – po opravě budou koupeny stoly a židle od firmy 
Kancl super. Jednalo by se o zakoupení 7 kancelářských stolů a 35 židlí. – bude 
zakoupeno po rekonstrukci obecního domu. 

 

• Beseda s Městskou policií – v případě zájmu by OV zorganizoval besedu s městskou 
policií o bezpečnostních problémech, které se aktuálně řeší. – z důvodu nezájmu se 
beseda ruší. 

 

• Jarní brigáda – vysazení nových stromů „Sázíme budoucnost“ s úklidem. Brigáda 
bude naplánovaná na dva termíny – polovina dubna 18.4. (sázení stromů, úklid a 
dokončení zábradlí u potoka) a konec dubna 25.4. (sázení stromů, úklid a příprava 
na Čarodějnice). Na akci Čarodějnice budou pozváni i občané Voděrádek. – 
z důvodu instalace herních a volnočasových prvků na dětském hřišti je nutno 
posunout termín brigády co nejdříve. Zde je třeba upravit terén pozemku pro 
umístění prvků. OV navrhuje termín 7.-8.3. nebo 14.-15.3. Žádáme občany o 
sdělení, kdo se může zúčastnit a který termín více vyhovuje. Jeden termín brigády 
by se ponechal na 25.4. z důvodu přípravy akce „Čarodějnice“. Letošní umístění 
by bylo v oblasti „Na Skalce“. Prosíme o co největší účast z důvodu termínu na 
výstavbu všesportovního areálu. Po brigádě bude opékání buřtů. – p. Sýkora 
zajistí pozvánky, které roznese pí. Provazníková do 16. února. 

 

• Obnovení cesty „Na skalku“ – paní Jurková zjistí u pana Svobody (MÚ Říčany) zda 
je možné obnovení této cesty, která je momentálně neprůchodná. – stále nemáme 
info od paní Jurkové. 

 
Rádi bychom tímto požádali občany, zda mají k zapůjčení staré fotografie z Jažlovic. Za pomoc 
předem děkujeme. 

 
 

 
Zapsala: Zuzana Dubová     V Jažlovicích dne 6. 2. 2020 
 
Příští schůze OV Jažlovice bude 5. března v 18:00 hodin 

 
 
                                                                                                               Ivan Belko 
                                                                                         Předseda osadního výboru Jažlovice 


